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Претње су постале изузетно непријатне, не само у сајбер-простору већ и у гласилима.
Почеле су јавне личности да прете, да праве инциденте. Зато сам прихватила
обезбеђење.

  

  

- Тражим од других да поштују институције, за то се залажем, онда сам и сама одлучила
да се тако понашам - каже у интервјуу за “Блиц” Јелена Милић, директорка Центра за
евроатлантске студије (ЦЕАС).

  

Да ли знате ко вам прети?

  

- То треба да кажу надлежни. Тужилаштво треба да реагује, а чини ми се да ту постоји
кратак спој између полиције, која вам додели обезбеђење, процени вашу угроженост и
тужилаштва, које онда десет година исте те фудбалске хулигане који нису само то, већ и
нечији извођачи прљавих радова не процесуира. Од марта прошле године ЦЕАС је
поднео више кривичних пријава што против Н.Н. лица, што против познатих. Када сам
добила пратњу недавно, звала сам, али те пријаве још нису биле евидентиране.

  

Шта вам кажу у полицији?
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- Када сам отишла да пријавим Немању Ристића, човека блиског Заветницима, који је
претио и Верану Матићу и америчком амбасадору, рекли су ми да га знају. Знају, а ништа
не предузимају.

  

Како сте дошли у ситуацију да постанете толико омражени?

  

- Било је и раније хејтова, праве вам профил НАТО плаћенице, Тачијеве курве, али је то
сада добило организовану електронску форму. Припишу ми лажне изјаве, попут оне да
мрзим Новака Ђоковића, што није тачно. Измисле лажи, праве монтаже, то се шири. Због
става према бомбардовању и чланству Србије у НАТО ја сам изолована овде као јавна
личност и зато се све ово догађа. То је апсурд, будући да Србија има највећи степен
сарадње са НАТО за земље које не желе у Алијансу. У тренутку док ми причамо 100
наших војника вежба са НАТО војницима. И поред тога они су нашли мене да хејтују.

  

Зашто тако срчано заговарате улазак Србије у НАТО?

  

- Став о томе имам од деведесетих година. Последње две године мислим да то више није
питање спољнополитичке безбедносне оријентације, већ питање опстанка
демократизације и процеса европских интеграција Србије. НАТО на Балкану није само
безбедносни штит већ једини оквир у којем можемо да зауставимо процес
дестабилизације који долази из званичне Москве. Русија жели да обесмисли концепт
европских интеграција, његов вредносни систем, да све релативизује, што је веома
опасно. То ради на најпрљавији могући начин.

  

Зашто Србија треба да уђе у Алијансу?

  

- Зато што је то савез стабилних демократија, либерално-демократских држава, с
изузетком Турске, 70 година мира и економског просперитета. Чињенице кажу да нико
осим евентуално Кине, САД, Русије и Индије не може самостално да се суочи са
глобалним изазовима који су веома сложени.

  

Због таквог става кажу да сте страни плаћеник?
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- ЕУ је један од наших већих донатора, Краљевина Норвешка, Сорос... Све ово стоји на
нашем сајту и није никаква тајна. Ми плаћамо порез држави Србији, ми те паре трошимо
у Србији на преводиоце, пројекте, хотеле, плате. Регистровани смо легитимно.
Застрашујуће је колико антипропаганда пролази. Од 80 проруских организација ниједна
није у АПР-у, а нама приговарају. Невероватно лицемерје.

  

 Имате ли пријатеље у политици?

  

- Једини пријатељ је мој бивши муж Ненад Милић, остали нису.

  

Да ли је футрола са америчком заставом у “Ћирилици” била смишљена?

  

- Не. Нисам хтела да погрешим у броју жртава и погледала сам у телефон. Футролу сам
добила од мог јако доброг пријатеља, одлазећег косовског официра за везу Валдета
Садикуа. Рекла сам у шали сарадницима да ми купе са шљокицама и он ми је донео ову.
Кад сам питала где су шљокице, рекао је: “Па ти си ветеран, зато застава”. Потпуно
приватна прича. Не кријем да ме финансира Национална задужбина за демократију и
кад гледам дебате Хилари Клинтон и Бернија Сандерса, уживам. Велики сам заговарач
сарадње ЕУ и САД.

  

Да ли ипак Србија нешто добро добија од Русије?

  

- Тренутно не. Једина позитивна ствар јесу појачани курсеви руског језика. Ако ће неко
да научи један страни језик, одлично.

  

А подршка у непризнавању Косова?

  

- Ми не контролишемо Косово више, то нема везе с тим да ли ћемо у ЕУ или ћемо се
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окренути Русима. Ми смо сами пренели питање Косова из УН на територију питања
интеграција Србије са ЕУ. Шта Русија има ту да се меша у унутрашње ствари?

  

Како коментаришете хашке пресуде Војиславу Шешељу и Радовану Караџићу?

  

- Мислим да је еуфорија прерано дошла, надам се да ће Тужилаштво уложити жалбу. А
занима ме и да ли ово сада значи да смо прихватили пресуду Караџићу или пресуде за
злочине на Косову?

  

Шта очекујете од избора?

  

- Интересантно је да сви мисле да ће ослобађање Шешеља дати ветар у леђа СРС. Ја
имам други страх, а то је да ће Вучић дићи руке од ЕУ и направити договор са Шешељем.

  

(Блиц) 
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